



5th stage of the UET Elite Circuit 2025
Costa Azzurra - Sunday April 6
Turin racetrack, Italy

DANY CAPAR and ALWAYS EK break into the top 5 of the UET Elite Circuit

By taking the first two places in the 5th stage of the UET Elite Circuit, contested on the first Sunday in April in Turin on the occasion of the Gran Premio della Costa Azzurra, local trotters **DANY CAPAR** and **ALWAYS EK** make their appearance in the top 5 of the standings. Both are under the responsibility of trainer Alessandro GOCCIADORO, who scored a magnificent five on this occasion at this fine Piedmont meeting.

Courageous winner of this mile race with Gabriele GELORMINI in the sulky, the 6-year-old **DANY CAPAR** made a strong showing in his first appearance on the UET Elite Circuit. This son of **EXPLOIT CAF** is directly ranked 5th in the provisional standings. His training companion **ALWAYS EK**, already winner of the 1st stage in Milan last autumn, followed **GO ON BOY** onto the second step of the podium. Third in a hard-fought finish, **CHANCE EK** moved up to 12th in the provisional standings, while **DIMITRI FERM** and **VERNISSAGE GRIF** shared 4th place, each scoring 7.5 points. With three stages to be run in the first weekend of May (Aby, Naples and Helsinki), the current standings could well be turned upside down.

UET Elite Circuit 2025 standings after stage 5

Updated on Tuesday, April 8, 2025

Rank	Horse	Report points	Points of 6.04.25	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	37	0	37
2 ^e	ALWAYS EK	15	11	26
3 ^e	EMERAUDE DE BAIS	24	0	24
4 ^e	AMPIA MEDE SM	15	0	15
5 ^e	DANY CAPAR	0	15	15
6 ^e	IDAO DE TILLARD	15	0	15
7 ^e	INMAROSA	12	0	12
8 ^e	DON FANUCCI ZET	10	0	10
9 ^e	ETONNANT	10	0	10
10 ^e	JUST LOVE YOU	10	0	10

If same point total, see article 5.4 of the regulations for ranking.

Next steps:

Saturday, May 3, 2025 in Aby with the Paralympiatravet
Sunday, May 4, 2025 in Naples with the Lotteria Grand Prix
Sunday, May 4, 2025 in Helsinki with Finlandia Ajo

Link to the general ranking of this edition, to download the rules and regulations, and to the arrangements for the final, which will take place in Sweden at the **Sollvalla** racecourse **on Saturday, October 11, in parallel with the UET Grand Prix**www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - uet@letrot.com

EUROPEAN TROTting UNION

15 Bd de Douaumont - 75017 Paris
uet@letrot.com - www.uet-trot.eu

5^{ème} étape de l'UET Elite Circuit 2025
Costa Azzurra - Dimanche 6 avril
Hippodrome de Turin, Italie

DANY CAPAR et ALWAYS EK font leur apparition dans le top 5 de l'UET Elite Circuit

En prenant les deux premières places de la 5^{ème} étape de l'UET Elite Circuit, disputée le premier dimanche d'avril à Turin à l'occasion du Gran Premio della Costa Azzurra, les trotteurs locaux **DANY CAPAR** et **ALWAYS EK** font leur apparition dans le top 5 du classement. Tous deux sont placés sous la responsabilité de l'entraîneur Alessandro GOCCIADORO, auteur d'un magnifique coup de cinq à cette occasion lors de cette belle réunion piémontaise.

Courageux lauréat de cette épreuve couru sur le mile avec Gabriele GELORMINI au sulky, le 6 ans **DANY CAPAR** fait fort pour sa première apparition dans l'UET Elite Circuit. Ce fils d'**EXPLOIT CAF** se retrouve directement à la 5^{ème} place du classement provisoire. Quant à son compagnon d'entraînement **ALWAYS EK**, déjà gagnant de la 1^{ère} étape disputée l'automne passé à Milan, il vient talonner **GO ON BOY** en montant sur la deuxième marche du podium. Classé troisième dans une arrivée âprement disputée, **CHANCE EK** en profite pour se classer au 12^{ème} rang du classement provisoire, alors que **DIMITRI FERM** et **VERNISSAGE GRIF** se sont partagés la 4^{ème} place, obtenant chacun 7,5 points. Avec trois étapes à courir le premier week-end de mai (Aby, Naples et Helsinki), le classement actuel risque bien d'être bouleversé.

Classement de l'UET Elite Circuit 2025 après la cinquième étape
Actualisé le mardi 8 avril 2025

Rang	Cheval	Report points	Points du 6.04.25	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	37	0	37
2 ^e	ALWAYS EK	15	11	26
3 ^e	EMERAUDE DE BAIS	24	0	24
4 ^e	AMPIA MEDE SM	15	0	15
5 ^e	DANY CAPAR	0	15	15
6 ^e	IDAO DE TILLARD	15	0	15
7 ^e	INMAROSA	12	0	12
8 ^e	DON FANUCCI ZET	10	0	10
9 ^e	ETONNANT	10	0	10
10 ^e	JUST LOVE YOU	10	0	10

Si même total de points, voir l'article 5.4 du règlement pour l'établissement du classement.

Prochaines étapes :

Samedi 3 mai 2025 à Aby avec le Paralympiatravet
Dimanche 4 mai 2025 à Naples avec la Lotteria Grand Prix
Dimanche 4 mai 2025 à Helsinki avec le Finlandia Ajo

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en Suède sur l'hippodrome de **Sollalla le samedi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont - 75017 Paris - tél. 33(0)149771403 - uet@letrot.com